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Naručena je oprema
   Pre desetak dana u Novom Sadu je održan sastanak investitora na postrojenju za
prečišćavanje otpadnih voda (MZ Starčevo), finansijera (Fond za kapitalna ulaganja) i izvođača
radova (“Milenijum tim“).   Tim povodom Mesna zajednica je zatražila ubrzavanje poslova oko
završetka prečistača kako bi se mreža pustila u funkciju. Izvođač radova je zatražio da Fond
redovno izvršava obaveze u smislu naplate obavljenoh poslova a predstavnici Fonda za
kapitalna ulaganja predstavili su problem neprebacivanja sredstava od strane republičkih vlasti,
zbog čega, u stvari, i kasne svi poslovi.

   Dogovoreno je da se oprema, koja je naručena, što pre ispostavi i ugradi u sistem a da će
Fond u narednih 45 dana izvršiti obaveze koje je preuzeo prema izvođaču radova. 

   U međuvremenu, nastavlja se izvođenje priključaka i uskoro se očekuje da će taj posao biti
priveden kraju. Mole se građani da nikako ne ispuštaju otpadne vode u sistem koji još nije u
funkciji, jer ako dođe do zagušenja, tek onda će biti problema.
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